
 
Onderwerp: Meer duurzaamheid in de gemeentelijke catering 
Nummer: 345-140 
 

De gemeenteraad van Waterland in vergadering bijeen op: 

Donderdag 3 december 2020 

Constaterende dat, 

• Het meeste vlees in Nederland afkomstig is van bio-industrie; 

• Deze bio-industrie een hele grote ecologische voetafdruk heeft, met name vanwege 
het grote oppervlak dat gebruikt wordt om veevoer te produceren; 

• Bio-industrie vaak gepaard gaat met dierenleed; 

• Dierlijke voedingsmiddelen een grotere impact hebben op het milieu dan 
plantaardige voedingsmiddelen. De CO2-uitstoot is bijvoorbeeld een stuk groter. 
 

Overwegende dat, 

• Het uitgangspunt ook duurzaam, gezond en diervriendelijk kan zijn, terwijl afwijken 
daarvan wel mag; 

• Vegetarisch eten vaak goedkoper is en dit dus ook een kleine bezuiniging op zou 
kunnen leveren; 

• Meer vegetarisch eten bij de catering van de gemeente een positieve uitstraling en 
een stimulerende invloed kan hebben op de buitenwereld, zeker naar de cateraars; 

• Een vegetarisch beleid ervoor zorgt dat de mensen die geen sterke voorkeur hebben 
voor het één of het ander, normaal vlees accepteren, maar vegetarisch ook prima 
vinden. Wat er dus vermoedelijk voor zorgt dat er meer vegetarisch gegeten zal 
worden. 
 

Verzoekt het college van B&W, 

• De catering in de toekomst zo te organiseren dat bij de gemeente Waterland 
vegetarische opties het uitgangspunt zijn, eventueel aangevuld met biologische 
regionale vlees-/visopties. 

 

En gaat over tot de orde van de dag,  

  

GroenLinks 


